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Eko från Kristdemokraternas årsmöte
Liksom det finns skolpeng som följer eleven så lovar Kristdemokraternas äldreminister Maria Larsson att
införa äldrepeng under nästa mandatperiod. LOV, Lagen om valfrihet.  Iréne Langvik, ordförande i
Omsorgs- och socialnämnden i Mjölby kommun säger: ”Detta är ett intressant förslag som vi kommer att
arbeta vidare med.  Att flytta makt och inflytande från politiken till kommuninvånarna själva är en grundpe-
lare i kristdemokratisk politik. Därför vill vi arbeta aktivt för att införa valmöjligheter av olika slag i Mjölby
kommun.”
Detta var eko från rikspolitiken med nedslag i Mjölby!
Kristdemokraterna i Mjölby kommuns års-
möte vill prioritera: Barn, Skola och Omsorg.
KD vill skapa ett samhälle som är varmare,
mänskligare och hederligare. Detta är frisk-
vård som läker relationer och skapar gemen-
skap till stöd för de svaga. Kd vill verka för
sänkning av alkohol-konsumtionen. Det är
en  hälsofråga att ha alkohol- och drogfria
miljöer i kommunens lokaler.

Näringsliv
Kristdemokraterna vill aktivt bidra till ett
starkt näringsliv som skapar ekonomiska för-
utsättningar för att kunna prioritera sats-
ningar inom skola och social sektor.

Kvinnor
Kristdemokraterna har bildat ett kvinnoför-
bund med Karin Starkhammar, Mantorp  som
ordförande: ”Vi vill vända oss utåt i samhäl-
let och föra en dialog med kvinnorna.” De
planerar nu att arrangera ett seminarium om
våld i nära relationer.

Styrelse
Vid Kristdemokraternas årsmöte i Mjölby
lokalavdelning valdes följande styrelse:

Therese Gustafsson, ordförande
Iréne Langvik
Tommy Engback
Dan Paulsson
Håkan Wass
Sven E Andersson, kassör

Ersättare:
Timo Kjellberg
Henri Riccono.

Nominering
I september är det val till bland annat Kom-
munfullmäktige i Mjölby kommun.
Nomineringslistan fastställdes till följande:

De tre kandidaterna som står först på listan till höstens kommunfullmäktigeval för
kristdemokraterna i Mjölby kommun, fr v Therese Gustafsson, Håkan Wass och Tommy
Engback

Håkan Wass
Therese Gustafsson
Tommy Engback
Gunvor Gransö
Dan Paulsson
Karin Starkhammar
Birger Hagström
Jessica Nilsson
Per Edaman
Iréne Langvik
Ann-Britt Riccono
Henri Riccono
Timo Kjellberg
Ulla Vånsjö
Lars Magnusson
Andreas GransöÅrsmötesförhandlingarna leddes med van

hand av Lars Eklund Forts på sidan 2



Kristdemokraterna finns idag represente-
rade i Mjölby kommuns alla nämnder och
styrelser.

Gäster
Kommunalrådet Magnus Oskarsson, KD,
Ödeshög, delade erfarenheter och inspira-
tion. ”Vi skall leva nära medmänniskor och
rörelser i samhället. Det är viktigt att lyssna
på folk och framföra deras önskemål och
behov.”

KD har ett aktivt distrikt i Östergötland.
Där ordnas studier i aktuella ämnen och sam-
hällsanalys. Lars Eklund framförde en häls-
ning från distriket och valdes sedan till ord-

Kommunalrådet Magnus Oskarsson, KD, Ödeshög, höll ett inspirerande anförande,
där han berättade om sina erfarenheter från sitt politiska arbetet i kommunen
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För dig som vill läsa
intressanta kristdemokratiska

bloggar på nätet
rekommenderar vi att gå in på

www.kdbloggar.se

Lördag 29 maj

07.00 Avfärd från Österbymo.
Upphämtning i Kisa, Rimforsa,
Brokind, Linköping, Norrköping,
Kolmården.
11.00 Ankomst till Stockholm
Fri tid för t.ex. fika i Gamla
Stan.
12.15 Besök Riksdagshuset
Riksdagsledamot Yvonne
Andersson tar emot och visar
runt.
Information från medarbetare
på Socialdepartementet.
15.00 Fri tid
17.00 Avfärd från Stockholm

FÖLJ MED till ett försommarvackert Stockholm och få möjlighetatt ta

del av intressant politiskt innehåll!

Medlems-
möte
måndagen

den 26 april 2010
kl. 18.00

i Stadshusets
Cafeteria, Mjölby.

Vi diskuterar och
informerar om viktiga
valfrågor inför höstens

val.

Alla medlemmar och
övriga intresserade

inbjudes.



Jessica kandidat till
kommunfullmäktige
Jessica Nilsson, 19 år, står på 8:e plats på kristdemokraternas lista till
höstens val till kommunfullmäktige i Mjölby kommun, och Nyhets-
brevets utsände har besökt Jessica för en intervju.

Hur känns det att vara ny
kandidat till Mjölby

kommunfullmäktige?
- Det är spännande och intressant” säger
Jessica. Det är roligt att få vara med på val-
sedeln! Kompisarna
tycker att det är häftigt!

Är du uppväxt i
Mjölby?

- Ja! Jag har bott hela
mitt liv i Mjölby.
Känner du Sven E

och Sylvan
Andersson?

- Det är ju min morfar och
mormor. De har varit
mycket aktiva politiker
både i Vadstena och
Mjölby. Morfar var
också landstingsråd under en period. Med
dem växte intresset för politik. Jag fick följa

med dem på möten och jag fick sälja lotter
på Skänninge Marken. Ibland drömde jag
om att få vara med i politiken och kanske bli
statsminister en dag.

Är du kyrkligt engagerad?
- Jag går till Pingstkyrkan ibland. Som barn

sjöng jag med i Klangen
och på senare år har jag
sjungit i Levande julgra-
nen. Jag är också konfir-
merad i Pingstkyrkan,
Mjölby.

Varför är du
Kristdemokrat?

- Jag studerar på
K u n g s h ö g a s k o l a n :
Samhälle med inriktning
på ekonomi. Där fick vi
uppgifter att skriva var-
sin uppsats. Jag ville

testa Kristdemokraternas tema: Vård, Skola
och  Familj. KD:s värderingar i dessa ämnen

testades mot en
grupp människor.
Då upptäckte jag
kristdemokratisk
politik. Den är bra!

Vilka frågor
vill du arbeta
med politiskt?
- Att vi får bra sjuk-
och äldre- vård.
Sedan vill jag lyfta
fram ungdomsfrå-
gor.

Vilka
fritidsintressen

har du?
- Det går åt mycket
tid för att plugga.
Sedan har vi hund
som behöver vård
och rastning. Jag
går regelbundet till
Gym och så måste
man ju få umgås
med kompisar.

 "Ibland drömde
jag om att få vara

med i politiken
och kanske bli
statsminister

en dag."

Vad vill du göra i framtiden?
- Efter gymnasiet vill jag läsa vid Universi-
tet och utbilda mig till sjuksköterska.

Vi är glada över att du är med i Kristdemo-
kraternas team. Välkommen till KD!

Text och foto: Lars Magnusson

Möjligheten att köpa hjälp i
hemmet till låga priser har gett
tusentals familjer i Sverige mer
tid tillsammans. Dessutom har
avdraget för hushållsnära tjänster
(RUT) gett flera tusen nya jobb.

Nu hotas familjernas frihet av den röd-
gröna oppositionen som vill göra det till en
lyx förunnat ett fåtal rika individer att få hjälp
med städning, tvätt eller trädgårdsarbete.

RUT hjälper många människor att få ihop
vardagen. Sju av tio som idag använder sig
av möjligheten att få hjälp i hemmet är låg-
eller medelinkomsttagare. Det är både äldre
personer och stressade barnfamiljer som
betalar för möjligheten att få mer tid och kraft
över till mer än snöröjning, städning och
diskning.
Kristdemokraterna säger: Rör inte RUT!
Ge familjerna mer tid tillsammans!



Nyhetsbrevet
Kristdemokraterna i Mjölby kommun

Distribueras till medlemmar och
sympatisörer

Redaktör och ansvarig utgivare:
Allan Olsson

Vill du veta mer om Kristdemokraterna?
Ring i så fall gärna:

Therese Gustafsson 183 43
Ordförande i lokalavdelningen

Håkan Wass 160 28
KS-ledamot och gruppledare KF

Eller besök vår hemsida:
www.mjolby-skanninge.kristdemokrat.se

Retur-adress:
Kristdemokraterna
c/o H Wass
Vifolkagatan 24
595 51 Mjölby

Våra förtroendevalda kristdemokrater i
Mjölby kommun

Håkan Wass Kommunstyrelse, Kommunfullmäktige, 160 28
Iréne Langvik Kommunfullmäktige, Omsorgs- och socialnämnd ordf, 420 34
Timo Kjellberg Kommunstyrelse, Kommunfullmäktige, 218 91
Bengt-Olof Idmyr Service- och entreprenadstyrelsen, 154 69
Birger Hagström Byggnads- och räddningsnämnd, Bostadsbolaget, 213 32
Gunvor Gransö Omsorgs- och socialnämnd, 212 46
Joachim Stigenhed Valnämnd, 102 67
Karin Starkhammar Utbildningsnämnd, 204 08
Lars Magnusson Kultur- och fritidsnämnd, 144 24
Sylvan Andersson Miljönämnd, 184 61
Therese Gustafsson Förskole- och skolnämnd, 183 43
Tommy Engback Förskole- och skolnämnd, 106 90

Tag gärna kontakt med någon av dem
om du vill veta mer om arbetet.

B FÖRENINGS-
BREV

Aktuellt från politiska fronten
i Mjölby kommun

Vision 2025
Rom byggdes inte på en dag, ett uttryck
som brukar stå för tålamod och efter-

tanke. Många gånger blir jag förmanad av omgiv-
ningen att ta det lite lugnt och tänka på att det
kommer en dag imorgon också.

Gamla lämningar får liv
När jag nu för några dagar sedan återkom-
mit från Rom, kan jag inte låta
bli att ge ord åt de tankar som
far genom huvudet, när man
står framför det som återstår
av Colosseum och Forum
Romanum.  Över 2000 år
gamla lämningar får plötsligt
liv och man inser att den tid
vi lever i bara är en liten pa-
rentes.  I lager på lager ligger
århundradena staplade på
varandra och trots att tiden
tand har påverkat lämninga-
rna så formas det en bild i mitt huvud av
människor av kött och blod, som vandrar
omkring i sin stad på samma sätt som vi gör
idag i Mjölby.

En idealbild av Mjölby?
Vision 2025, som kommunstyrelsen har ar-

betat med under mer än ett år, sträcker sig
bara 15 år fram i tiden. Likväl har det erfor-

dras mycket tankearbete
för att få visionens olika
bitar att falla på plats.  Det
har inte varit möjligt att
bilda sig en uppfattning
utan att först ta ett steg till-
baka och reflektera.  Jag
ställde mig ofta frågan un-
der resans gång, om det
samhälle som vi försöker
skapa är en egen idealbild
av ett Mjölby med lyckliga
invånare eller om det är in-

trycken från omvärlden, som formade det
som blev vision 2025? Idag tar vi knappast
ett enda beslut om förändring ,utan att först
ställa oss frågan ”hur gör omvärlden” d.v.s.
en jämförelseanalys.  Tanken slår mig då och
då  ”tänk om omvärlden är på väg åt fel håll”.

Starka lobbygrupper kan, utan att vi anar
det, få oss att springa åt samma håll och
dessvärre också fatta fel beslut.

Projekt Colosseum
Kanske satt kejsar Titus år 10 e. Kr. och brot-
tades med samma problem som vi, innan han
lät det 10-åriga projektet starta, som så små-
ningom blev Colosseum. Ingen vågade ifrå-
gasätta makten och gjorde man det fick man
troligtvis bli en av deltagarna som fick plikta
med livet i den tidens ”såpor”, på manégen
i Colosseum.

Svartåstrand
I vår tid, under de kommande 10-15 åren,
hinner vi sannolikt dra igång bygget av
Svartåstrand, färdigställa Sörby bostad-
område, kanske också utomhusbad i Man-
torp m.m.

Vilka avtryck vill vi lämna efter oss till
kommande släkten?

Håkan Wass
Gruppledare

"Kanske satt
kejsar Titus år
10 e. Kr. och

brottades med
samma problem

som vi."


